
Huiswerk spelling
inleveren op

Doel: Ik schrijf woorden met eindstukken –isch, -teit en –heid correct.

Hoe ging het? Heb ik nog hulp nodig?
`
`

ja
`
`

nee

naam

Hoe was mijn inzet?

Eindstukken
-isch, heid of teit zijn vaste stukjes.
Woorden eindigen vaak op vaste stukjes. Je schrijft ze altijd hetzelfde.

-isch
Ik hoor /ies/ maar ik schrijf -isch

-teit
Woorden die niets met een tijd of een moment te maken hebben, schrijf ik met -teit

-heid
Ik hoor /hijt/ maar ik schrijf -heid

1.

2. ABC’tje. 

Schrijf bij elke letter een woord dat eindigt op –isch, -heid of –teit.

Probeer het eerst zelf. Als het niet lukt, mag je een hulpmiddel gebruiken.

A

B

C

D

E

F

G

H

I

J

K

L

M

N

O 

P

Q

R

S

T

U

V

W

X

Y

Z

Vul het juiste eindstuk in.

puber

vrolijk

elektrici

vulkan

apart

royali

nationili

kom

universi

Olympi

gezond

sportivi

suf

trag

glad


